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§ 8 Dnr 2023/00362  

Godkännande av dagordning  

Seniorrådets beslut 

Seniorrådet godkänner dagordningen med ändringen att ärende dnr 2023/00575 

Information från kostchef, läggs innan genomgång av föregående mötesprotokoll. 
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§ 9 Dnr 2023/00575  

Information från kostchef 

Seniorrådets beslut 

Seniorrådet tackar för informationen och beslutar att bjuda in ansvarig från 

socialförvaltningen som kan svara på frågor om hanteringen av matlådor.      

 

Sammanfattning av ärendet 

Seniororganisationerna har lämnat in en skrivelse till kommunstyrelsen om att hålla 

restaurangen på Sunnangården i Alfta öppen även lördagar och söndagar. Den 10 

mars 2023 beslutade kommunstyrelsen att inte gå vidare med frågan om helgöppet 

på restaurang Sunnangården och att skicka frågan om hur det sociala behovet kan 

mötas upp som remiss till seniorrådet, för vidare dialog med 

seniororganisationerna. Frågan diskuterades på seniorrådet den 17 april, där ett 

beslut om att bjuda in kostchefen togs.  

 

Ovanåkers kommuns kostchef, Erik Samuelsson, medverkar på rådet och förklarar 

bakgrunden till uträkningen som legat till grund för kommunstyrelsens beslut. 

Marlene Johansson menar att kommunstyrelsens svar på skrivelsen lägger för 

mycket vikt vid det sociala behovet. Hon menar att det är kombinationen mat och 

umgänge som är det centrala i frågan. Kostchefen hänvisar i detta fall till 

kommunstyrelsen som skickat remissen. Britt Pettersson uppmanar rådets 

ordförande Emma Mmadueme (S) att ta med sig frågan till kommunstyrelsen igen.  

 

Vid seniorrådet den 17 april lyftes även frågan om varför handläggningstiden för 

beställning av matlådor (som levereras hem) är tre veckor. Kostchef Erik 

Samuelsson förklarar hur processen går till från att beställning kommer in till att 

matlådorna distribueras ut till beställaren. Han förklarar att det alltid beställs ett 

antal extra matlådor som delas ut i akuta situationer i den mån det räcker. När det 

gäller handläggningstiden vid avbeställning av matlådor hänvisar han till 

socialförvaltningen. 
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§ 10 Dnr 2023/00366  

Genomgång av föregående mötesprotokoll  

Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Det fanns inget att tillägga.  
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§ 11 Dnr 2023/00373  

Svar på frågor från föregående möte  

På seniorrådet den 17 april ställdes följande frågor: 

 

Anna-Greta Söderlund undrade vad som hänt med de statliga föreningsbidrag som 

delats ut under pandemin. Har seniorföreningarna fått några? 

Svar: Föreningarna ska ha fått detta bidrag. 

Anna-Greta Söderlund säger att PRO inte har fått detta bidrag. Anna Svedäng 

undersöker detta till nästa råd.  

 

Anna-Greta Söderlund efterfrågade att det på varje seniorråd skulle redovisas hur 

många platser det finns på kommunens gruppboenden. 

Svar: Den här informationen får socialnämnden varje sammanträde, och antal 

lediga platser finns med i protokollen från nämnden. Protokollen finns publicerade 

på hemsidan, så medborgarna kan också själva hitta informationen där, men vi kan 

också rapportera det på varje råd. Socialnämndens senaste protokoll från 21 juni 

redovisar att det är möjligt att erbjuda 2 personer som har beslut om lägenhet i 

särskilt boende, det finns 1 lediga lägenheter. 

 

Innan pandemin var det planerat att rådet skulle resa till Gävle för ett studiebesök 

på hjälpmedelcentralen tillsammans med en grupp från Bollnäs. Detta blev inte av 

på grund av pandemin. Finns möjlighet att planera in ett studiebesök tillsammans 

med tillgänglighetsrådet under året? 

Svar: Det finns ingen budget avsatt för detta så i nuläget är det inte aktuellt. 
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§ 12 Dnr 2023/00364  

Information från kommunstyrelsen  

Ordförande Emma Mmadueme (S) informerar om att följande togs upp på 

kommunstyrelsemötet det 20 juni: 

- Information om kommunens förberedelser inför eventuella skogsbränder.  

- Information om ny lag gällande brottsförebyggande arbete.  

- Revidering av biblioteksplan för Ovanåkers kommun. 
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§ 13 Dnr 2023/00365  

Frågor till nästa råd  

Britt Pettersson undrar vad kommunen får i skatteutjämningsbidrag från staten? 

 

 

Rådet vill skicka med till kommunstyrelsen att de saknar en profan möteslokal med 

ett fungerande kök i Edsbyn. Det är viktigt att lokalen är tillgänglighetsanpassad.  

 

 

 


